
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 4 NOVEMBER 2014
Aanwezig:
Leden: 
CDA Th. van Heese, H. Koelman, I.C. Vink-Albrecht, en J. Pijnaker-Kooter
VVD C.C.J. Breed-Vlaar, C. Eblé
D66 F.J.M. Duits, S.J. Bier, H. van Dijk
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W. Westerman
Voorzitter: R.P. van Schie
Griffier: A.J. Kuijper

Mede-aanwezig: De heren Van Elst (afdeling Middelen) en Driessen (afdeling Ruimte) 

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De Voorzitter opent de vergadering. Er is bericht van verhindering van de heer Werner, hij 
wordt vervangen door mevrouw Eblé. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Conclusies van de commissievergadering van 7 oktober 2014

Mevrouw Vink merkt op dat vanuit de commissie gevraagd is om aanpassing van de Nota 
Kernenbeleid. De heer Bier vraagt een lettertje (h) toe te voegen op de eerste bladzijde en 
wil vastgelegd zien dat de commissie van oordeel was dat de compensatiemaatregelen voor 
het in werking treden van het PIP vastgesteld zouden moeten zijn. Aldus gewijzigd wordt het 
verslag vastgesteld. 

3. Lijst van toezeggingen tot en met 7 oktober 2014

Naar aanleiding van de toezeggingen vraagt mevrouw Eblé naar de stand van zaken met 
beplanting om het parkeerterrein bij het hockeyveld. Wethouder Graal antwoordt dat er een 
relatie is met het planten van bomen in de Oranje Nassaustraat. Diverse bewoners hebben 
daar moeite mee en mogelijk wordt een deel van de bomen niet geplaatst. Die kunnen dan 
bij het hockeyveld komen. Over twee weken is meer bekend. 

De heer Van Heese vraagt wanneer het stempel geheim van diverse bijlagen bij 
raadsbesluiten af kan. De griffier zegt toe na te gaan of de geheimhouding opgeheven kan 
worden en zo ja, daar voor de raad van december een voorstel voor te maken. 

Mevrouw Kerkhoff heeft gezien dat er een brief is verzonden over de sluisjes in Halfweg naar 
de provincie, maar de heer W. Koelman, die zich tot de raad heeft gewend om dit voor elkaar 
te krijgen heeft nog geen antwoord gekregen. Zij vindt dat slordig. De burgemeester antwordt 
dat de insteek is dat de sluisjes rijksmonument worden, maar als dat niet mocht lukken, is de 
deur nog opengehouden naar de provincie. De heer Koelman zal snel bericht krijgen. het 
college zal de raad op basis van de actieve informatieplicht over de voortgang op de hoogte 
houden.

4. Spreekrecht



Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

A-stukken

5. Uitvoeringsnotitie Kernenbeleid

De commissie verbaast zich erover dat aan de Nota Kernenbeleid niets is gewijzigd ten 
opzichte van vorige keer. Wethouder Van Haeften licht toe dat de nota gezien moet worden 
als een spoorboekje bij de uitvoeringsnotitie. Na enige discussie en verheldering van de 
mededelingen van de wethouder concludeert de voorzitter dat de uitvoeringsnotitie voor de 
raad van 25 november geagendeerd kan worden. 

     6. Begroting 2015 Werkvoorzieningsschap Zuid/Kennemerland

De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 25 november 2014.

     7. Aanvullend krediet hoek Oranje Nassaustraat en Amsterdamsestraatweg

De commissie is ontstemd over de relatief grote overschrijding en de late aanvraag voor een 
aanvullend krediet. Wethouder Graal erkent dat het proces niet de schoonheidsprijs verdient. 
De voorzitter constateert dat de commissie uiteindelijk wel adviseert het voorstel te 
agenderen voor de raad van 25 november, hoewel er commissiebreed ongenoegen is over 
hoe het is gegaan. 

     8. Belastingverordeningen 2015

De diverse belastingsvoorstellen kunnen nog wijzigen als tijdens de begrotingsraad van 4 
november aanstaande aangekondigde moties worden aangenomen. De voorzitter 
concludeert dat de commissie geen probleem heeft de belastingsvoorstellen te agenderen in 
de raad van 6 november. Het zal aan de besluitvorming in die raad liggen of en zo ja op 
welke manier bepaalde verordeningen aangepast moeten worden. 

B-stukken

     9. Minimabeleid

De commissie neemt kennis van het minimabeleid. Het CDA heeft een aantal concrete 
vragen over de schoolkosten die schriftelijk beantwoord zullen worden. Dat geldt ook voor de 
vraag van GroenLinks of het een wettelijk vereiste is dat het vermogen wordt bepaald zoals 
is aangegeven in de Participatiewet. PvdA is het er niet mee eens dat eventuele 
overschotten van dit beleid worden toegevoegd aan het re-integratiebeleid. Zij is van mening 
dat de raad mee moet kunnen praten over de besteding. VVD en D66 steunen die opvatting 
niet. Wethouder Westerman is van mening dat het om een gering bedrag gaat (€ 6.200) 
waarvoor weinig re-integratietraject kan worden ingekocht. 

    10. Wmo onderzoek van de Rekenkamercommissie

Mede-aanwezig: de heer M. Tjallema, voorzitter van de Rekenkamercommissie. De 
commissie is tevreden over het rapport en maakt de Rekenkamercommissie complimenten. 
De VVD kan zich niet vinden in de opmerking in het rapport dat de raad te weinig gebruik 
maakt van de Wmoraad. GroenLinks merkt daarover op dat de raad geen advies vraagt aan 
de Wmoraad. 
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    11. Stand van zaken project Horizon en Stip

Wethouder Van Haeften doet mondeling mededeling van de stappen die recent zijn gezet in 
het kader van het project Horizon en Stip en de stappen die in de nabije toekomst worden 
gezet. De raadsleden zullen, net als de medewerkers ook individueel door Berenschot 
geïnterviewd worden. Voorafgaande aan de raadsvergadering  van 16 december krijgt de 
raad in beslotenheid een terugkoppeling over de stappen die tot nog toe zijn gezet. De 
gemeente start met een poll op de website. De maatschappelijke organisaties zijn 
uitgenodigd voor een gesprek met Berenschot over de bestuurskracht van de gemeente. 
De provincie Noord-Holland heeft positief beschikt op de subsidieaanvraag van de 
gemeente. 

12. Samenwerkingsverbanden

- Omgevingsraad Schiphol
Op de vraag van de heer Koelman (CDA) op welke manier de gemeente vertegenwoordigd 
zal zijn in de Omgevingsraad Schiphol antwoordt burgemeester Heiliegers dat hij namens 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude en de omliggende gemeenten zitting neemt in de raad. 
De gemeente heeft een ondersteuningsbrief geschreven voor de bewonersgroepen in de 
gemeente. 

- PIP Westpoort en Hoogtij
Op de opmerking van mevrouw Kerkhoff (PvdA) over het verhoogde overschrijdingsrisico 
van Schiphol in relatie met de PIP voor het havengebied antwoordt wethouder Westerman 
dat het college besloten heeft een zienswijze in te dienen over het PIP, waarin onder andere 
aandacht wordt besteed aan de cumulatie van overlast in onze gemeente. Daarin wordt ook 
een vraag gesteld over de concrete maatregelen voor geluidsreductie. 

13. Brief BJNZH Cliëntenraad

Wethouder Van Haeften geeft aan dat hij begin september contact heeft gehad met deze 
raad. Hij heeft het voorstel gedaan om toe te treden tot de Wmoraad in plaats van zelf 
regelmatig met de gemeente te overleggen. Daar is niet direct antwoord op gekomen. Het 
initiatief ligt nu bij de Wmoraad. VVD, D66 en PvdA steunen dit standpunt van de wethouder. 

C-stukken

14. Politieke vragen over toegezonden C-stukken

Er zijn geen vragen.

Overige punten

15. Rondvraag

Op de vraag van mevrouw Kerkhoff (PvdA) naar de consequenties van het gestelde in de 
uitspraak van de Afdeling Bestuursrechtspraak van de Raad van State over de Wet 
voorkeursrecht gemeente (geen intensieve recreatie in de Houtrak) antwoordt wethouder 
Van Haeften dat initiatiefnemers in dit gebied op de uitspraak gewezen zullen worden.

De heer Duits (D66) vraagt naar de herindeling van de taken van het college en wordt in die 
vraag gesteund door de heer Van Heese (CDA). Burgemeester Heiliegers antwoordt dar er 
geen sprake is van herverdeling van taken. Wel is er in het kader van het kernenbeleid een 
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knip gemaakt tussen de rol van de burgemeester en van de wethouders. Bovendien is 
besloten om voor projecten één aanspreekpunt te bepalen. 

De heer Van Heese (CDA) wil ook weten of de ondernemer in de Inlaagpolder vooraf 
geïnformeerd is over de verkeerlichten aldaar. Wethouder Westerman zal dat nagaan. 

Ten aanzien van de bebouwing Ringweg 117 , een vraag van mevrouw Vink (CDA) 
antwoordt wethouder Graal dat er overleg wordt gepleegd met de aanvrager. Er is nog 
sprake van een bouwstop. 

16. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 2 december 2014

De griffier, de voorzitter, 

A.J. Kuijper R.P. van Schie
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